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SPØRGSMÅL 

til 

skriftlig besvarelse 
 

 

 

Til fødevareministeren den 2. februar 2006 af: 

Per Clausen (EL): 

»Nu hvor udbetaling af støtten til miljøvenligt landbrug (MVJ) er sat i stå, og 

det er tydeligt, at der er behov for flere midler, også til landdistriktsstøtten, vil 

ministeren så genoverveje at bruge muligheden for at overføre 10 pct. af EU´s 

landbrugsstøtte til miljøstøtte evt. under landdistriktsstøtten?« 

(Spm. nr. S 2434). 

 

Spørgsmålet er stillet i henhold til forretningsordenens § 20. Spørgeren udbeder 

sig skriftligt svar, der bedes tilstillet Folketingets Lovsekretariat i 80 eksempla-

rer. I svaret bedes anført spørgsmålets nummer.   

 

Svaret bedes endvidere sendt elektronisk til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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